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Schriftelijke vragen van GroenLinks Brabant aan het College van Gedeputeerde Staten.

Betreft: Toezicht op innovatieve mestverwerking

Geachte leden van Gedeputeerde Staten,

Ons bereikte het bericht over misstanden bij het mestverwerkingsbedrijf Aquapurga. Daarover
hebben wij de volgende vragen:

1. Is het College bekend met de publicaties over Aquapurga in (o.m.) het Brabants Dagblad van
28 en 29 januari?

2. Was het College bekend met:
 de blootstelling van medewerkers aan gevaarlijke stoffen?
 de ziekenhuisopnames van medewerkers met vergiftigingsklachten door

waterstofdisulfide?
 de lozing van sterk vervuild afvalwater op het oppervlaktewater rond de installatie in

Heeswijk-Dinther?
3. Zo ja, wat is er met deze kennis gedaan? Zo nee, waarom niet?
4. Is de provincie bevoegd gezag geweest voor de vergunningverlening aan installaties van

Aquapurga? Zo nee, welke overheid wel?
Zo ja:

 In welke mate maakt veiligheid van medewerkers omgeving onderdeel uit van de
vergunningsaanvraag en –beoordeling? Kunt u vertellen hoe deze aspecten zijn
meegenomen in de beoordeling?

 In welke mate maakt waterkwaliteit onderdeel uit van de vergunningsaanvraag en –
beoordeling? Kunt u vertellen hoe deze aspecten zijn meegenomen in de
beoordeling?

 Is er met het waterschap en/of de gemeenten contact geweest over de
vergunningsverlening?



5. Zijn de publicaties voor GS reden om onderzoek te doen naar de genoemde misstanden
(veiligheid, gezondheid, vervuiling)? Zo nee, waarom niet? Zo ja, hoe ziet dit onderzoek
eruit?

6. Zijn de publicaties reden om (al dan niet via de Omgevingsdiensten) het bedrijf een boete op
te (laten) leggen en/of te eisen de werkzaamheden (deels) stil te leggen, of – indien de
provincie niet het bevoegd gezag is – dit aan medeoverheden te vragen? Zo nee, waarom
niet?

7. Is het college van mening dat dergelijke mestverwerkingsinstallaties een gevaar vormen voor
de gezondheid van medewerkers en voor de directe omgeving?

8. Is het college van mening dat innovatieve biochemische mestverwerkingstechnieken
thuishoren op een speciaal voor chemie bestemd bedrijventerrein?

9. Vormen de publicaties reden voor GS om aanvragen van mestverwerkingsinstallaties in
Brabant grondig, bijvoorbeeld via een uitgebreide MER, te boordelen op aspecten ten
aanzien van veiligheid, gezondheid en vervuiling, of – indien de provincie niet de
vergunningverlener is – hier bij medeoverheden op aan te dringen? Zo nee, waarom niet?
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